
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 13. november 2018
 i klublokalet kl. 19.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Lars Bøjesen, Fritz Lauritsen, Frank Holm, Hanne 
Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende: ingen

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Vi anskaffer en 5 fods container til opbevaring af benzin.  Placering 
 drøftes med havnefogeden.                                                                                      Frits

Mailliste fungerer fortsat ikke.  Mantzius kontaktes inden næste møde.                 Kasper

2. Nyt fra formanden.

            Ifbm. standerstrygning var vores midlertidige klublokaler fyldt til 
            bristepunktet.

             Kølesskabet til drikkevarer fungerer tilfredsstillende ligesom MobilPay bliver 
             brugt flittigt. 

             Vores brandhærgede lokaler ser ikke ud til at blive frigivet foreløbig,   
- sandsynligvis først om 2-4 måneder. 

             Børn fra Lilleskov Børnehave pynter op til jul.  Juletræ købes inden.               Kasper.

             Der kommer fortsat nye vinteraktiviteter på programmet.  Kalender på 
             hjemmesiden opdateres løbende.               Kasper.             
              
             Julebanko afholdes den 5. december. Annonceres i kalender samt Facebook.          Kasper

             Der arbejdes på af få implementeret OneDrive til håndtering af klubbens 
             dokumenter m.v.  En mulig løsning vurderes færdig i løbet af foråret.                     Kasper.

                   



3.   Nyt fra A.m.b.a.

     A.m.b.a. arbejder på at få lavet et pengeløst system til havneautomaten. 
     Det betyder, at vi får en udfordring med kontant betaling til vores drikkeautomat.  
     Vi undersøger muligheden for en integreret en MobilPay-løsning.                  Kasper

      Fællesmøde med A.m.b.a. drøftes på deres kommende best.møde.                              Kasper
                   

4.   Nyt fra kassereren.

           Der arbejdes fortsat på et oplæg til bestyrelsens forretningsorden.                  Lars

Anmeldelse af skade (totalskade) på vores partytelt til forsikringen.                            Lars

PDF-fil til dokument for kørselsgodtgørelser efterlyses.                   Lars.

Oversigt over landpladser fremsendes til kassereren, så vi kan udsende 
årsfakturaer.                    Kasper.

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:

            Der er indgået aftale med 2 bådførere til Tøsen. Der efterlyses en baneleder, evt.
            må vi sende et muligt emne på banelederkursus i unionen.                                          Vejsager

            Dommerbåden er kommet på land.  
            I år skal der foretages nogle nødvendige reparationer, bl.a. glasfiberskader m.v.           
            Der er afsat kr. 15.000 til opgaven.                    Bjarne

            Presenning til H-båd er solgt for kr. 1.200.                                                                Georg

Junior:

            Der arbejdets fortsat med udarbejdelsen af retningslinjer for udlån af klubmateriel. Frank

            Vi forsøger at udarbejde en opdateret strategi for juniorafdelingens 
            fremtidige organisation.                                                                                           Frank/Georg      

             Lille Nydamjolle sættes på land og der monteres el-lænsepumpe.                         Frank/Frits

Sejlerskolen:

            Carl Andersen er fuld booket til teoriundervisning for duelighedsbevis.

            2 mand sendes til Unionens sejlerkonference den 17. november.                              Søren/Georg

      6.  Eventuelt:
           
HUSK tilmelding til formanden vedr. næste møde (Kl.18.00), da der serveres 
en let anretning.

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:
            Tirsdag den 4. december 2018 kl. 18.00.

Referent: Georg Schønemann


